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The hesitation towards vaccination with the COVID-19 vaccine remains a problem worldwide. Vaccine hesitancy may be related to misinformation and worries about side effects which are often spread online, including through social media or word of mouth. 
[bookmark: _Hlk78199558]Therefore, Kuwait Energy Egypt invested in community projects as part of Corporate Social Responsibility in healthcare, designed and sponsored an informative live session, Ask the Doctor Virtual Vaccination Session, on Thursday July 8th, 2021 as a kind of its social initiatives to enhance the community knowledge of the COVID-19 vaccine and remove all the hesitation towards vaccination with the COVID-19 vaccine in collaboration with Health Specialists of Al-Salam International Hospital.
The objective of this awareness session is to increase the community general knowledge of the COVID-19 vaccine, improve the public acceptance and decrease vaccine hesitancy in confronting the disease.
The awareness session was presented by Hossam Hosny Masoud, Professor of Chest Diseases, Kasr Al-Aini faculty of Medicine, Chairman of the COVID-19 Scientific Committee at the Ministry of Health, and the Head of the Chest Diseases Department at As-Salam International Hospital & health professional.
The session covered several topics including description of coronavirus disease (COVID-19) and the most common side effects , infection prevention and control measures, how COVID-19 vaccination works, and precautions after vaccination.
The live streamed session “ASK THE DOCTOR” has provided guidance for the attendees during the Q&A conversation which challenged some of the misconceptions about the safety of the vaccine, alongside answering frequently asked questions.
It is worth mentioning that this isn’t the first partnership between Kuwait Energy Egypt and As-Salam international through its contributions to help improve overall community health. Kuwait Energy Egypt has previously organized a comprehensive community breast cancer awareness session in collaboration with As-Salam International hospital that aimed to educate women about the importance of early detection of breast cancer and its possible treatments. 
Kuwait Energy Egypt will always be committed to support public health needs amid the pandemic and help creating healthier and more sustainable communities.


شركه كويت إنرجى إيجيبت تنظم جلسة توعية بعنوان "أسال الطبيب" حول تطعيم فيروس كورونا عبرالانترنت 

لا يزال التردد في التطعيم  بلقاح فيروس كورونا يمثل مشكلة كبيره في جميع أنحاء العالم. قد يكون ذلك التردد مرتبطًا بالمعلومات الخاطئة والمخاوف بشأن الآثار الجانبية التي غالبًا ما تنتشر عبر الإنترنت من خلال وسائل التواصل الاجتماعي او الكلام الشفهي بين الافراد.
لذلك، قامت شركة كويت إنرجي إيجيبت كجزء من المسؤولية الاجتماعية الخاصه بالشركه في مجال الرعاية الصحية ، بتصميم ورعايه جلسة مباشره عبر الانترنت بعنوان "اسأل الطبيب" يوم الخميس 8 يوليو 2021عن اللقاح الخاص بفيروس كورونا كنوع من مبادراتها الاجتماعية لتعزيز معرفة المجتمع بالتطعيم وإزالة كل ما يتردد تجاه اللقاحات وذلك بالتعاون مع الاختصاصيين بمستشفى السلام الدولي 
الهدف من جلسة التوعية هو زيادة المعرفة العامة للمجتمع بلقاح فيروس كورونا، وتحسين القبول العام وتقليل التردد تجاه اللقاح في مواجهة المرض.

قدم هذه الجلسه الدكتور حسام حسني مسعود - أستاذ الأمراض الصدرية ، كلية طب قصر العيني ، رئيس اللجنة العلمية لمرض كوفيد -19 بوزارة الصحة ، ورئيس قسم الأمراض الصدرية بوزارة الصحة- مستشفى السلام الدولي والمهني الصحي.

شملت هذه الجلسة عدة مواضيع مهمه منها وصف مرض فيروس كورونا والآثار الجانبية الأكثر شيوعًا ، وإجراءات الوقاية من العدوى ومكافحتها ، وكيفية عمل التطعيم ضد فيروس كورونا ، والاحتياطات بعد التطعيم
قدمت جلسة البث مباشر عبر وسائل التواصل الاجتماعى إرشادات للحضور أثناء  الجزء الخاص باالأسئلة والأجوبة المباشره للدكتور التي تحدت بعض المفاهيم الخاطئة حول سلامة اللقاح ، إلى جانب الإجابة على الأسئلة المتداولة.
جدير بالذكر أن هذه ليست الشراكة الأولى بين شركة كويت إنرجي إيجيبت ومستشفى السلام الدولى فى القيام  بجلسات توعيه من اجل تحسين صحة المجتمع بشكل عام. فقد نظمت شركة كويت إنرجي إيجيبت في وقت سابق جلسة توعية مجتمعية حول سرطان الثدي بالتعاون مع مستشفى السلام الدولي بهدف توعية النساء بأهمية الكشف المبكر عن سرطان الثدي وعلاجاته الممكنة.

تلتزم شركة كويت إنرجي إيجيبت دائمًا بدعم احتياجات الصحة العامة خاصه وسط الوباء والمساعدة في إنشاء مجتمعات أكثر صحة وسلامه.
